

# PROTOKOLL

från

## STYRELSEMÖTE

i

### TULLINGEPARTIET, TUP

Tid: onsdag den 20 september 2017, 19.30–21.00

Plats: Medborgarkontoret i Tullinge

Närvarande: Camilla Jägemalm, ordförande

Anders Thorén

Carl Widercrantz, POLSEK

Per Börjel

Elisabet Thorén

Christian Wagner

Fredrik Ahlinder

Rita Ilomäki

Frånvarande: Louise Linder

Elizabeth Bushby

**§1 Mötets öppnande**

Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

**§2 Genomgång/godkännande av föregående protokoll**

Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.

### §3

#### **Delningsfrågan**

Camilla har hittat jurister som kan vara intressanta att ta kontakt med gällande överklagan av delningsfrågan på EU-nivå. De två byråerna som arbetar med den typen av frågor är Kastell advokatbyrå och Thomas Bodströms advokatbyrå.

Anders har en bekant som är jurist som han ska fråga.

Fredrik har två förslag: Centrum för rättvisa och doktorander på Stockholms universitet. Beslutades att Anders kontakter Centrum för rättvisa och Carl tar kontakt med Stockholms universitet.

### §4

#### **Information från POLSEK (Carl)**

Tanken är att vi ska samla alla Tullingepartiets medlemmar för en gemensam gruppfotoografering i Falkbergsskolan. Därför har Carl skickat ut förslag på tre datum (21 oktober, 11 november och 18 november) till alla förtroendevalda. När alla har svarat så beslutar vi om vilket datum det blir.

Carl informerade om budgetdebatten i kommunfullmäktige i november. Eftersom Carl är föräldraledig behöver andra hjälpa till med att ta fram TUPs budgetalternativ. Beslutades att Per tar ansvar för delarna som rör samhällsbyggnadsnämnden och tekniska nämnden. Fredrik tar hand om vård- och omsorgsnämnden. Carl ska fråga Dick om han kan ta ansvar för miljö- och hälsoskyddsnämnden samt om Therese kan arbeta med kultur- och fritid.

### §5

#### **Information – rapporter från grupperna**

##### **a) Hemsidan.**

Anders har skickat ut förslag på layout för den nya hemsidan. En av synpunkterna var att det är för mycket text och svårt att få översikt.

Beslutades att det tydligt ska framgå på den nya hemsidan att Tullinge egen kommun fortfarande är huvudmålet och att vi driver ett antal konkreta sakfrågor på vägen dit. Exempel på sådana frågor är ett bättre centrum, en simhall i Riksten, nya bostäder, ny pendeltågsuppgång och kommundelsnämnder.

##### **b) Kommunikation – Media**

Elisabet redogjorde för senaste nytt i media.

Inger Bergman har skrivit en insändare om att trängseln på Tullinge station gör skip stopen farliga. Insändaren har publicerats i både Mitt i Botkyrka och Södra Sidan.

##### **c) Ekonomi – Budget – medlemmar, Facebook**

Louise ekonomiska rapport var utskickad sedan tidigare.

Carl och Anders ska ringa till medlemmar som inte har betalat sin medlemsavgift.

##### **d) Den andra vägen**

Carl och Anders har träffat företrädare för Roslagspartiet på en lunch. Tanken är att dessa luncher ska ske mer regelbundet och att fler partier som t ex Lidingöpartiet ska bjudas in.

- §6 Namninsamling mot Skip-stop är inlämnad**  
TUP har genom Anders och Dick lämnat in 2156 namnunderskrifter mot SL:s planer att införa snabbtåg som hoppar över Tullinge. Först i tur stod Trafikverket i Solna, där presschefen Bengt Olsson tog emot. Därefter var det den ansvarige politikern, Trafiklandstingsrådet Kristoffer Tamsons (M) tur att ta emot bunten med namnunderskrifter. Carl har även skickat Tullingepartiets centrumskiss till Tamsons.
- Beslut om skip-stop trafik tas i ett möte med Stockholms Läns Trafikförvaltning den 22 september.
- §7 Kyrkoval 17 september**  
Det preliminära valresultatet är redovisat. TUP får 219 röster mot 199 i förra valet men backar med ett mandat (enligt den preliminära beräkningen). Att TUP går från tre till två mandat trots fler röster beror på att det var ett ökat valdeltagande.
- Rita berättade om sina erfarenheter av hur svårt det var att få reda på var hon skulle rösta. Många pensionärer boende kring Römossevägen hänvisades bland annat till Riksten. Beslutades att Anders ska sätta ihop en skrivelse om problemen kring vallokalerna.
- §8 LIDA 14 oktober**  
Beslutades att dela upp mötet på Lida i två delar:  
1, Valförberedelser – hur ska vi vinna valet 2018? Kampanjmetoder och sakfrågor m.m.
- 2, Hur fungerar nämndarbetet? Vilka frågor blir viktiga att bevaka och driva i de olika nämnderna?
- Vid mötet är det viktigt att få fram fler personer som är beredda att engagera sig i valrörelsen.
- §9 Pers fråga om SD**  
Per har tidigare tagit upp frågan om hur TUP ska ställa sig till SD om de ökar sitt stöd vid nästa val? Styrelsen fick i uppgift att fundera på den frågan över sommaren.
- Pers syfte med frågan var inte att nödvändigtvis komma fram till ett slutgiltigt svar. Det handlar snarare om att vi ska vara mentalt förberedda för en sådan situation. En viktig aspekt som diskuterades är att debattklimatet har förändrats.
- §10 Övriga ärenden**  
Det fanns inga övriga ärenden.
- §11 Nästa möte/Avslutning**  
Nästa möte beslutades till onsdag 18 oktober, kl 18:30, på Medborgarkontoret. Till det mötet kommer Dick Bergman att bjudas in för att berätta om arbetet i miljö- och hälsoskyddsnämnden.
- Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Carl Widercrantz

Camilla Jägemalm